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PROTOKÓŁ Nr 30/21 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu 9 grudnia 2021 r. 

godz. 14.00 

 
 

Obecni na posiedzeniu KSS – 6 członków Komisji: 

 

1. Bruździak Jacek 

2. Jarosz Janusz 

3. Kurnyta Danuta 

4. Majak Violetta 

5. Łobos Mariusz 

6. Murawski Bogdan 
 

Nieobecni na posiedzeniu KSS – 0 członków Komisji. 
 

Posiedzenie otworzyła i prowadził Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Danuta 

Kurnyta, która przedstawiła proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Wspierania Rodziny dla Gminy Miejskiej Kamienna Góra na lata 2022-2024 –

108.2021 

5. Omówienie projektu uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Miejskiej Kamienna Góra na lata 2022-2035 – 101.2021 

6. Omówienie projektu uchwały w sprawie budżetu miasta Kamienna Góra na 2022 

rok – 102.2021 

7. Zapoznanie się z rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Dolnośląskie z dnia 26 

listopada 2021 r. dot. uchwały Nr XLVI/293/21 RM Kamienna Góra z dnia 27 

października 2021 r. w sprawie przyjęcia zasad i warunków sytuowania obiektów 

małej architektury, tablic reklamowych i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń – 

BRM.0711.21.2021 

8. Zapoznanie się z opinią prawną mecenasa w sprawie pisma ZHP Kamienna Góra – 

BRM.0012.6.31.2021 

9. Zapoznanie się z opinią prawną mecenasa w sprawie wniosku do Prokuratury 

Rejonowej w Kamiennej Górze – BRM.0012.6.33.2021 

10. Zapoznanie się z odpowiedzią Sekretarza Miasta na pismo Rodzinnych Ogrodów 

Działkowych „Różanka” – BRM.0012.6.35.2021 

11. Zapoznanie się z pismem mieszkańców budynku przy ul. Sportowej 9 w Kamiennej 

Górze – BRM.0012.6.36.2021 

12. Zapoznanie się z pismem mieszkańców Kamiennej Góry – BRM.0004.30.2021 

13. Zapoznanie się z odpowiedzią Burmistrza Miasta oraz wydziału BAM na wniosek 

radnego Andrzeja Grzyba – BRM.0004.31.2021 

14. Zapoznanie się z odpowiedzią Wydziału GL na wniosek Komisji – 

BRM.0003.70.2021 

15. Zapoznanie się z odpowiedzią Z-cy Burmistrza na zapytanie radnej I. Szczerbaty z 

XLVI Sesji RM z 27.10.2021 – BRM.0003.86.2021 
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16. Zapoznanie się z odpowiedzią Z-cy Burmistrza Miasta i Wydziału IOŚ na wniosek 

Komisji – BRM.0003.88.2021 ad. 1 

17. Zapoznanie się z zaproszeniem Burmistrza Miasta na uroczystą Mszę Świętą 

poświęconą Ofiarom Stanu Wojennego. 

18. Zapoznanie się z zaproszeniem Dyrektora Przedszkola Nr 3 na jasełka.  

19. Zapoznanie się z harmonogramem dyżurów w grudniu 2021 r.  

 

20. Sprawy różne. 

21. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

 

Nikt nie złożył wniosków dotyczących zmian w porządku obrad. 

 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

Przyjęto protokół z poprzedniego posiedzenia.  

 

Ad. 4. - 108.2021 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Danuta Kurnyta /zał. Nr 1 do 

protokołu/. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie.  

 

Ad. 5. – 101.2021 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem wstępnie omówiła Skarbnik Miasta Iwona 

Pazgan.  

 

Skarbnik Miasta I. Pazgan poinformowała, że inwestycje są jednymi z 

najważniejszych punktów do omówienia. W związku z tym Komisja zaprosiła na 

kolejne posiedzenie 16 grudnia 2021 r. o godz. 13.30 kierownika Wydziału Zamówień, 

Inwestycji i Funduszy Zewnętrznych. Wówczas Komisja powróci do omawiania 

projektu uchwały. 

 

Ad. 6. – 102.2021 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem wstępnie omówiła Skarbnik Miasta Iwona 

Pazgan.  
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Skarbnik Miasta I. Pazgan poinformowała, że wszystkie jednostki kulturowe i 

oświatowe otrzymały budżet większy niż na obecny rok. Głównie jest to związane ze 

wzrostem wynagrodzeń. Ponadto ok. 1 mln zł związane jest z subwencją oświatową, 

które będą korygowane dopiero na początku 2022 roku po uchwaleniu budżetu. Podana 

subwencja nie mówi nic o planowanych podwyżkach od września, a w związku z tym 

cały plan ulegnie zmianie. 90 % wydatków stanowią wynagrodzenia.  

 

Radny J. Bruździak zapytał o ile procent wzrósł budżet na każdą z placówek? 

 

Skarbnik Miasta I. Pazgan odpowiedziała, że przygotuje zestawienie z roku bieżącego 

z porównaniem do przyszłego.  

 

Radna V. Majak zapytała o remont budynku po byłej Szkole Nr 2, czy był już przetarg? 

 

Skarbnik Miasta I. Pazgan odpowiedziała, że dokumentacja jest już gotowa.  

 

Komisja zadecydowała, że powróci do omawiania projektu budżetu na kolejnym 

posiedzeniu Komisji tj. 16 grudnia o 13.30.  

 

Ad. 7. – BRM.0711.21.2021 
 

 Komisja zapoznała się z ww. rozstrzygnięciem nadzorczym /zał. Nr 2 do protokołu/. 
 

Ad. 8. – BRM.0012.6.31.2021 
 

 Komisja zapoznała się z ww. opinią prawną mecenasa /zał. Nr 3 do protokołu/. 

 

Ad. 9.  – BRM.0012.6.33.2021 

 

 Komisja zapoznała się z ww. opinią prawną mecenasa /zał. Nr 4 do protokołu/. 

 

Ad. 10. - BRM.0012.6.35.2021 

 

 Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 5 do protokołu/. 

 

Ad. 11. - BRM.0012.6.36.2021 

 

Ww. pismo omówiła Kierownik Wydziału IOŚ M. Bręśkiewicz /zał. Nr 6 do 

protokołu/. 

Kierownik Wydziału IOŚ M. Bręśkiewicz omówiła obecny stan techniczny podwórka 

ul. Sportowej 9. Przedstawiła propozycję prac do wykonania. Poinformowała, że jest 

możliwość ponownego odtworzenia wejścia do budynku od strony wyremontowanej 

ulicy.  
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Komisja złożyła wniosek: 

 

Mając na uwadze pismo mieszkańców budynku przy ul. Sportowej 9 w Kamiennej 

Górze z dnia 27 listopada 2021 r. Komisja Spraw Społecznych Rady Miasta Kamienna 

Góra wnioskuje o rozważenie odtworzenie wejścia od strony ul. Sportowej 9 oraz 

zabezpieczenie środków finansowych na remont podwórka.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek – jednogłośnie. 

 

Powyższy wniosek stanowi załącznik Nr 7 do protokołu/. 

 

Ad. 12. – BRM.0004.30.2021 

 

Ww. pismo omówiła Kierownik Wydziału IOŚ M. Bręśkiewicz /zał. Nr 8 do 

protokołu/. 

 

Komisja Spraw Społecznych Rady Miasta Kamienna Góra wnioskuje  

o wprowadzenie do projektu budżetu miasta Kamienna Góra na 2022 rok niżej 

wymienionych zadań inwestycyjnych: 

 

− zabezpieczenie środków finansowych w wysokości 80 000 zł na zadanie inwestycyjne 

polegające na remoncie (przebudowie) obiektu inżynieryjnego – mostu przy ul. 

Nadrzecznej nad ciekiem wodnym Młynówka w Kamiennej Górze. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek – jednogłośnie. 

 

Powyższy wniosek stanowi załącznik Nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 13. – BRM.0004.31.2021 

 

 Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 10 do protokołu/. 

 

Ad. 14. - BRM.0003.70.2021 

 

 Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią na wniosek /zał. Nr 11 do protokołu/. 

 

Ad. 15. - BRM.0003.86.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią na wniosek /zał. Nr 12 do protokołu/. 
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Ad. 16. - BRM.0003.88.2021 ad. 1 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią na wniosek /zał. Nr 13 do protokołu/. 

 

Ad. 17. Zapoznanie się z zaproszeniem Burmistrza Miasta na uroczystą Mszę Świętą 

poświęconą Ofiarom Stanu Wojennego. 
 

Komisja zapoznała się z ww. zaproszeniem /zał. Nr 14 do protokołu/. 
 

Ad. 18. Zapoznanie się z zaproszeniem Dyrektora Przedszkola Nr 3 na jasełka.  

 

Komisja zapoznała się z ww. zaproszeniem /zał. Nr 15 do protokołu/. 

 

Ad. 19. Zapoznanie się z harmonogramem dyżurów w grudniu 2021 r.  

 

Komisja zapoznała się z ww. harmonogramem /zał. Nr 16 do protokołu/. 
 

Ad.20. Sprawy różne.   
 

Radna V. Majak zwróciła się z prośbą o przesunięcie godziny posiedzenia Komisji na 

14.15 od stycznia 2022 r. z uwagi na obowiązki służbowe. Komisja wyraziła zgodę na 

prośbę radnej. 

 

Ad.21. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono.  
 

Protokołowała: Katarzyna Stasicka 

 

           Przewodnicząca KSS 

 

            /-/ Danuta Kurnyta 

 


